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Fractie Stuk Onderwerp Motivering
ZB A17, zie 

HIER
Mail van de heer Slewe 
(ZB) over bejegening, 
geplaatst op
verzoek van de heer Slewe

HvB A4, zie 
HIER

Brief inwoners inzake 
overlast verlichting 
sportvelden
Bennebroek

Bij de tennisvereniging is sprake van het 
vervangen van de huidige verlichting door 
ledverlichting. 
Het verzoek van onze fractie is hierover een 
onafhankelijk advies te laten opstellen aan de 
hand van een onafhankelijk onderzoeksrapport 
van ODIJ naar de intensiteit van de door de club
voorgestelde Ledverlichting en in hoeverre de 
verlichting effect heeft op de (gezondheid van) 
bewoners (en de leefbaarheid, c.q. het 
leefmilieu in en) van de woningen die in de 
nabijheid van de club staan alsmede ook op de 
natuurwaarden daar. Een van de bewoners 
heeft hiertoe een brief geschreven en verwezen
naar de Sportnota en naar de effecten van 
Ledverlichting bij specifiek genoemde 
sportvelden om zo in kaart te brengen wat 
hanteerbaar is voor inwoners die ernaast 
wonen. Zoals gezegd ook de natuur ondervindt 
hinder van verlichting en ook daar geldt dat de 
negatieve effecten het beste geminimaliseerd 
kunnen worden en de vraag is hoe dat kan 
worden gerealiseerd en of het college bereid is 
daar aandacht aan te besteden.

HvB A7, zie 
HIER

Brief inwoner inzake 
verkeerveiligheid 
Binnenweg Bennebroek

Verkeersveiligheid op de Binnenweg in 
Bennebroek is in het geding volgens de brief 
van de inwoner. Wij hebben gezien dat op dat 
deel van de Binnenweg onaanvaardbare 
verkeer manoeuvres plaatsvinden waar de 
briefschrijver op heeft gewezen maar dat het 
college daarover heeft geconcludeerd dat het 
verkeer voor 85% zich houdt aan de snelheid 
die daar geldt. Wij willen graag een gesprek 
daarover in de raad met de wethouder om te 
zien of hier niet toch passende maatregelen 
mogelijk zijn en ook om te spreken over deze 
85% norm want dat betekent nog altijd dat 15%
zich niet aan de regels houdt. Elke verbetering 
van de verkeersveiligheid is er één. Bovendien 
wordt op andere wegen in de gemeente wel 
gezocht en gewerkt aan maatregelen die de 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A7a-Brief-inwoner-inzake-verkeerveiligheid-Binnenweg-Bennebroek-geanonimiseerd-2023000026.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A4a-Beg-brief-inwoners-inzake-overlast-verlichting-sportvelden-Bennebroek-geanonimiseerd-2023000016.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A17-Mail-van-de-heer-Slewe-over-bejegening-2023000284.pdf


Lijst van Ingekomen Stukken 2 februari 2023
Verzoeken tot agendering

veiligheid in het verkeer beter borgen. 
Daarnaast is sprake van gelden die worden 
besteed aan renovatie van wegen/trottoirs ed. 
waarbij de vraag is of daar een andere 
prioritering aan kan worden toegekend, zoals 
de voorbeelden die in deze brief staan 
genoemd. Om kort te gaan: het betreft 
verkeersveiligheid in de dorpenzone.

HvB A9, zie 
HIER

Brief inwoner inzake 
aanvullingen op zienswijze 
over aanvraag
vergunning Willinklaan 2

De Nota Ruimtelijke Beoordeling 2017 in relatie
tot het bouwplan Willinklaan 2 te Bennebroek, 
mr H Enschedeweg in Aerdenhout, Midden 
Duin en Daalsweg 24 in Bloemendaal. Het gaat 
over de door de raad aan het college 
overgedragen bevoegdheid om 
principeverzoeken goed te keuren waarbij 
sprake is van afwijking, o.a., van het 
bestemmingsplan in relatie tot het raadsbesluit 
dd. 10 maart 2022, nl Dit voorstel heeft 
betrekking het adviesrecht en verplichte 
participatie bij afwijkingen van het 
omgevingsplan (na 1 juli 2022 als de 
Omgevingswet in werking treedt). Hoe 
verhoudt zich de Nota Ruimtelijke Beoordeling 
2017 tot dit voorstel, mede in het licht van het 
uitstel van de invoering van de Omgevingswet 
tot 1 jan 2024.

HvB A16, zie 
HIER

Mail van de heer Slewe 
(Zb) over Boekenrodeweg

Boekenrodeweg in Aerdenhout alwaar een 
maatschappelijke bestemming in feite is 
omgezet in een woonbestemming door een 
maas in de regels van het bestemmingsplan. De
wethouder heeft eerder naar aanleiding van 
onze vragen hierover toegezegd te komen met 
een plan van aanpak om te zorgen dat 
maatschappelijke bestemmingen niet meer zo 
gemakkelijk kunnen worden omzeild door 
projectontwikkelaars. Dit plan van aanpak is 
nog niet bekend en wij zien graag dat 
maatschappelijke bestemmingen beter geborgd
zijn of zullen worden.

HvB A20, zie 
HIER

Brief van Clairfort inzake 
reactie op plan 
herontwikkeling en
woningbouw nabij 
Tetterodeweg

De anterieure overeenkomst en de toezegging 
aan NS om de bestemming om te zetten naar 
woningbouw willen wij bespreken om te 
beoordelen of dit past binnen de kaders die de 
raad heeft meegegeven aan het college en te 
bezien of het wijzigen van een 
bestemmingsplan op voorhand al kan worden 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A20a-brief-van-Clairfort-inzake-Reactie-op-plan-herontwikkeling-en-woningbouw-geanonimisee-2023000314.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A16-Mail-van-de-heer-Slewe-over-Boekenrodeweg-2023000283.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A9a-Brief-inwoner-inzake-aanvullingen-op-zienswijze-over-aanvraag-vergunning-Willinklaan-2-2023000029.pdf
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toegezegd terwijl de raad daarover nog niet is 
geconsulteerd en ook willen wij het 
participatietraject bespreken m.b.t. dit 
bouwplan. Hoe geeft de gemeente hieraan 
uitvoering en wordt niet te veel 
verantwoordelijkheid bij de ontwikkelaar 
neergelegd. Is dit wenselijk of niet in het kader 
van mogelijk tegengestelde belangen? Wat 
vindt NS van de bereikbaarheid van het project.

HvB C7a, zie 
HIER

Bedrijfsplan 2023
GBKZ 

Het bedrijfsplan GBKZ 2023 vermeldt dat 
proceskosten aanzienlijk zijn toegenomen van 
EUR 140k naar EUR 218k. Daar zijn diverse 
oorzaken voor aan te wijzen. De vragen die wij 
in de commissie willen bespreken zijn de 
interne maatregelen die mogelijk en nodig zijn 
om kosten te beperken en ervoor te zorgen dat 
inwoners eerder in overleg gaan met GBKZ 
zonder dat zij direct te horen krijgen dat hun 
argumenten geen zin hebben omdat de aanslag
toch niet wordt bijgesteld. Tevens vragen over 
lange doorlooptijden en veroordeling schade 
door de rechtbank en het inschakelen van Pels 
Rijcken landsadvocaat in gerechtelijke 
procedures. Zie o.a. blz. 5 en 8 van het 
bedrijfsplan.

HvB C9a, zie 
HIER

Brief met antwoorden op 
vragen commissie
Samenleving inzake 
muziekschool

De toekomst van de gemeentelijke 
muziekschool zouden wij graag aan de hand 
van dit stuk willen bespreken.

HvB C17, zie 
HIER

Beantwoording 
rondvraag/technische 
vragen HVB 
Hartenlustschool

Betreft de financiering van huisvesting 
onderwijs en het bekostigingsplafond alsmede 
betrekken van de raad hierin wegens 
budgetrecht.

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/technische-vragen-HVB-M-Roos-Hartenlustschool-2023000072.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C9a-Antwoorden-op-vragen-commissie-Samenleving-inzake-muziekschool-2023000153.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C7a-Bedrijfsplan-2023-GBKZ-2022004926.pdf

